
Protokół Nr 09/07 
z posiedzenia Komisji Samorządu Terytorialnego 

Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego 
w dniu 19.12.2007 roku 

 
 
Obrady Komisji prowadził Pan Mieczysław Gębski – Zastępca  
Przewodniczącego Komisji Samorządu Terytorialnego.  
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji i zaproszeni goście zgodnie  
z listami obecności (załącznik nr 1 i 2).  
 
Porządek posiedzenia: 
 
1. Informacja nt. zasad gospodarowania nieruchomościami stanowiącymi 

własność województwa. 
 
2. Informacja na temat planów informatyzacji Województwa Świętokrzyskiego. 
 
 
3. Omówienie zasad i form współdziałania w zakresie prezentacji interesów 

rolników i wsi. 
 
4. Informacja dotycząca oceny realizacji inwestycji ochrony zdrowia ujętych  

w Kontrakcie dla Województwa Świętokrzyskiego na lata 2007 – 2008,  
wg stanu w dniu 30.09.2007r. 

 
 
5. Zapoznanie się z Planem inwestycyjnym Świętokrzyskiego Zarządu Dróg 

Wojewódzkich w Kielcach na lata 2007-2015.  
 
6. Informacja nt. Hurtu Rolno-SpoŜywczego oraz promocji grup producenckich. 
 
 
7. Informacja o aktualnej sytuacji w zakresie wykorzystania na terenie 

Województwa Świętokrzyskiego odnawialnych źródeł energii, a zwłaszcza 
energii uzyskanej z biomasy oraz upraw roślin energetycznych (stan prawny, 
proponowane kierunki rozwoju). 

 
 
8. Sprawy róŜne. 
 



Przewodniczący zaproponował przeniesienie punktu 5 na początek posiedzenia. 
Nie było sprzeciwu. 
 
Ad. 1. 
Zapoznanie się z Planem inwestycyjnym Świętokrzyskiego Zarządu Dróg 
Wojewódzkich w Kielcach na lata 2007-2015. (Zał. 7) 
 
Wojciech Płaza – Dyrektor Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich 
zreferował załączony materiał. Podkreślił, Ŝe starają się teraz o rozwój dróg 
prowadzących do punktów, z których lub do których wozi się duŜe cięŜary. 
Zwrócił teŜ uwagę, Ŝe są coraz powaŜniejsze problemy z wykonawcami, do 
wielu przetargów w ogóle nie stają. 
 
Informacja została przyjęta do akceptującej wiadomości. 
 
Ad. 2. 
Informacja nt. zasad gospodarowania nieruchomościami stanowiącymi własność 
województwa. (zał. 3) 
 
Roman Dziedzic – Dyrektor Departamentu Mienia, Geodezji, Kartografii  
i Planowania Przestrzennego zreferował temat zgodnie z załączonym 
materiałem. 
 
Nie było głosów w dyskusji, informacja została przyjęta do akceptującej 
wiadomości. 
 
Ad. 3.  
Informacja na temat planów informatyzacji Województwa Świętokrzyskiego. 
(zał. 4) 
 
Andrzej Sztokfisz – Pełnomocnik Zespołu ds. Informatyzacji Województwa 
zreferował materiał, bardzo zaleŜy mu na rozwoju informatyzacji. Uświadomił, 
Ŝe nie ma podziału pieniędzy w budŜecie na województwa. Kto pierwszy i lepiej 
się przygotuje, ten ma szanse na największe fundusze. 
Potrzebujemy w naszym województwie 9 tysięcy kilometrów sieci 
światłowodowej, Ŝeby uniezaleŜnić się od telekomunikacji. Problemem oprócz 
pieniędzy jest brak rąk do pracy oraz umieszczanie kabli w pasie drogowym. 
Jedynie Kraków poszedł krok naprzód i nie robi problemów z umieszczaniem 
kabli, ponadto nie kaŜe sobie za to płacić. 
Oczywiście taniej niŜ w ziemi jest umieścić kable na słupach, jednak w 
eksploatacji bardzo szybko ta oszczędność zmienia się w stratę, poniewaŜ kable 
umieszczane na słupach spełniają dobrze swoją funkcję około 5 lat. Natomiast te 
umieszczone w ziemi bez zarzutu działają i po 30-tu latach. 



Chciałby, aby radni uświadamiali w swoich gminach potrzebę rozwoju 
informatyzacji. 
 
Radni przyznali, iŜ jest to waŜny temat, zadeklarowali chęć pomocy. 
 
Ad. 4. 
Omówienie zasad i form współdziałania w zakresie prezentacji interesów 
rolników i wsi. (zał. 5) 
 
Janusz Śledziński – Dyrektor Departamentu Rozwoju Obszarów Wiejskich 
i Środowiska udzielił krótkiej informacji zgodnej z załączonym materiałem. 
 
Nie było głosów w dyskusji. Informacja została przyjęta do akceptującej 
wiadomości. 
 
Pozostałe punkty porządku za zgodą członków Komisji zostały przeniesione na 
następne posiedzenie. 
 
Posiedzenie zakończyło się o godz. 12.50. 
 
Protokół sporządziła  
Daria Biskup-Kozik 
 
 
 
 

Z-ca Przewodniczącego Komisji 
      
 
         Mieczysław Gębski  


